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Από το πρακτικό τής 9ης/2024 τακτικής συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Ήλιδας 
 

 
Αριθμός απόφασης  142/2024 

 
ΘΕΜΑ: Επί διαγραφής προσαυξήσεων λόγω μη εμπρόθεσμης καταβολής οφειλών δήμων τού νομού, 
στον ΦΟΔΣΑ , κατόπιν αποφάσεων των δημοτικών συμβουλίων τους. 

 
 Στην Αμαλιάδα, σήμερα, 31 Μαΐου 2024, ημέρα Παρασκευή και ώρα 19.30΄, στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Πολυλειτουργικού χώρου, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό 
Συμβούλιο Ήλιδας, κατόπιν της υπ΄ αριθμ. 9/10625/27.5.2024 έγγραφης πρόσκλησης της Προέδρου, η 
οποία δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε νόμιμα σε όλα τα μέλη τού Συμβουλίου και τον Δήμαρχο, σύμφωνα με 
το άρθρο 67 του ν. 3852/10. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Δήμαρχος κ. Χρήστος Χριστοδουλόπουλος. 
 
Σε σύνολο «25» δημοτικών συμβούλων βρέθηκαν παρόντες/ούσες «18», και ονομαστικά οι:  
 

1. Γεωργοπούλου Θεώνη [Παράταξη 
«Ήλιδα συμμαχία για το αύριο»]-
Πρόεδρος 

2. Τσεριώνης Κωνσταντίνος 
Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων  

13. Χριστοφόρου Ευάγγελος [παράταξη 
«Ήλιδα νέα εποχή Γιάννης Λυμπέρης»] 

 
 

14. Λυμπέρης Ερνέστο  
 

15. Παπαδόπουλος Βασίλειος /Ε.Π Πηνείας 
3. Γεωργουλής Αλέξανδρος-

Αντιδήμαρχος Διοικητικής Μέριμνας 
4. Νικολόπουλος Χρήστος 
5. Αθανασόπουλος Ιωάννης-

Αντιδήμαρχος Παιδείας 
6. Λαμπρινός Σπυρίδων-Αντιδήμαρχος 

Οικονομικών 
7. Ευσταθόπουλος Ηλίας-Αντιδήμαρχος 

Υγείας, Πρόνοιας 
8. Κουτρουμπής Κωνσταντίνος  
9. Καραπιπέρης Γεώργιος  
10. Κράλλης Γεώργιος-Αντιδήμαρχος 

Άθλησης, Νέας Γενιάς 
11. Τρικόγιας Κωνσταντίνος-

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας 
/Υδάτινων Πόρων 

12. Αναγνωστόπουλος Κωνσταντίνος/ 
Αντιδήμαρχος Δ.Ε Πηνείας 

 
 
 

16. Παπαδάκος Ανδρέας [Επικεφαλής 
παράταξης «Ήλιδα 36»] 

17. Κότσιφας Διονύσιος - Γραμματέας 
18. Κορτέση Άννα   

 
 
 

 

 
Απόντες/Απούσες 

(Οι οποίοι/ες δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα) 
 1.Παπαγιαννόπουλος Γεράσιμος-Αντιδήμαρχος Προγραμματισμού 2. Ανδρουτσόπουλος Ανδρέας 
 3. Γεωργούλιας Αθανάσιος/Ε.Π Πηνείας. 
 4. Λυμπέρης Ιωάννης [Επικεφαλής παράταξης «Ήλιδα νέα εποχή Γιάννης Λυμπέρης»] 
  5. Αστερής Ευγένιος – Αντιπρόεδρος  6. Τσαγρής Νικόλαος  
 7. Πολύδωρος Βησσαρίων [Επικεφαλής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Ήλιδας»] 
 

Κατόπιν τούτου, η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης. 

Αποχωρήσεις: Η παράταξη του κ. Λυμπέρη αποχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης πριν την 
ημερήσια διάταξης. 

Ο κ. Λαμπρινός αποχώρησε μετά τη λήψη απόφασης στο 5ο θέμα Η.Δ. 
Η δημοτική υπάλληλος Αντωνία Γιαννοπούλου τήρησε τα πρακτικά. 

ΑΔΑ: ΨΝ9ΣΩΡΘ-ΞΜΞ



Η Πρόεδρος, ανακοινώνοντας το 1ο θέμα τής ημερήσιας διάταξης, έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο 
κ. Χριστοδουλόπουλο. 

Ο Δήμαρχος έθεσε υπόψη των συμβούλων τις αποφάσεις των δημοτικών συμβουλίων των Δήμων 
Ανδραβίδας-Κυλλήνης, Ανδρίτσαινας-Κρεστένων, Ζαχάρως, Πηνειού και Πύργου οι οποίοι είναι μέλη τού 
Συνδέσμου Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων -ΦΟΔΣΑ Ν. Ηλείας. 

Με τις αποφάσεις τους, ζητάνε τη διαγραφή προσαυξήσεων λόγω μη εμπρόθεσμης καταβολής 
οφειλών, οι οποίες αφορούν τη λειτουργία τής Μονάδας Επεξεργασίας Απορριμμάτων (ΜΕΑ)  του νομού. 
Όπως αναφέρουν, λόγοι ανωτέρας βίας (πανδημία covid ενεργειακή κρίση, κατάσταση έκτακτης ανάγκης 
κ.λπ ), τους οδήγησαν σε μειωμένη είσπραξη εσόδων από όλες τις πηγές, και αυτό είχε ως αποτέλεσμα 
την καθυστέρηση καταβολής εκ μέρους τους, των βεβαιωμένων οφειλών τους.  

Το αίτημα απευθύνεται στον δήμο Ήλιδας, διότι αυτός εκτελεί την ταμειακή διαχείριση του 
Συνδέσμου, για τη λειτουργία τής ΜΕΑ. 

Στη συνέχεια, ο Δήμαρχος ανέφερε ότι εξαιτίας της μη καταβολής των οφειλών των υπόλοιπων 
δήμων προς τον ΦΟΔΣΑ, ο δήμος Ήλιδας εμφάνιζε χρέος 4.500.000 € επιπλέον, με αποτέλεσμα να μην 
μπορεί να συντάξει προϋπολογισμό και να κινδυνεύει να υπαχθεί υπό επιτήρηση. Επιπλέον, υπήρχε ο 
κίνδυνος να σταματήσει η λειτουργία τού εργοστασίου. 

Κατόπιν τούτου, έγινε συνάντηση μεταξύ όλων των δήμων και εκπροσώπων τής Κ/Ξ που έχει 
αναλάβει το έργο, η οποία ανέφερε ότι θέλει μόνο την πληρωμή τού κεφαλαίου χωρίς προσαυξήσεις, για 
οφειλές ως το 2023, εφόσον επέλθει κανονικότητα στις πληρωμές από το 2024. 

Όπως ανέφερε ο Δήμαρχος, για την παραπάνω ρύθμιση δεν βρέθηκε κατάλληλη νομοθεσία από 
καμία διεύθυνση οικονομικών από όλους τους εμπλεκόμενους δήμους. Η δε νομική σύμβουλος του 
δήμου Ήλιδας, γνωμοδότησε ότι ο δήμος δεν μπορεί να προχωρήσει σε διαγραφή οφειλών αν δεν 
αλλάξει η νομοθεσία. 

Μετά από εκτενή συζήτηση, ο δήμαρχος πρότεινε να ληφθεί μια απόφαση η οποία θα κάνει 
αρχικά, αποδεκτό το αίτημα των δήμων για πληρωμή μόνο του κεφαλαίου, εφόσον η Αποκεντρωμένη 
Διοίκηση ή το Υπουργείο, υποδείξει τον τρόπο. 

Ακολούθησαν τοποθετήσεις δημοτικών συμβούλων. 
Στη συνέχεια, η πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν ως προς την τελικά διαμορφωμένη 

πρόταση. 
Οι κ. Κότσιφας, Νικολόπουλος, Καραπιπέρης ψήφισαν λευκό. 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη του: 
1) Τις Αποφάσεις των δημοτικών συμβουλίων των δήμων-μελών τού ΦΟΔΣΑ Ν.Ηλείας 
2) Την εισήγηση του Δήμαρχου 
3) Τα άρθρα 225-243 του ν. 4555/2018 (Α΄ 133) περί λειτουργίας των ΦΟΔΣΑ με τη νομική μορφή 

τού Συνδέσμου Ο.Τ.Α.  
4) Το γεγονός ότι ο δήμος Ήλιδας ασκεί την ταμειακή διαχείριση του ΦΟΔΣΑ 

 
Ομόφωνα αποφασίζει 

 
Εγκρίνεται η υποβολή ερωτήματος προς το Υπουργείο Εσωτερικών, σχετικά με το αν ο δήμος 

Ήλιδας νομιμοποιείται να εισπράξει μόνο το κεφάλαιο από τις οφειλές των δήμων-μελών τού ΦΟΔΣΑ Ν. 
Ηλείας, και όχι τις προσαυξήσεις, βάσει βεβαιωμένων χρηματικών καταλόγων, και με ποιο τρόπο μπορεί 
να υλοποιηθεί αυτό. 

 
Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό -142- έτους 2024 

 
 
 

Ο Πρόεδρος Τα Μέλη 
Ακριβές απόσπασμα 

Ο Δήμαρχος 
 

 
 

Χρήστος Χριστοδουλόπουλος 
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